
Geachte Commissie Ruimte, 

 

Wij willen u aandacht vragen voor onze situatie; 

 

In de afgelopen jaren heeft u in de media en op social media kunnen vernemen, dat wij in de 

Thorbeckestraat/Langestraat in Schagen veel overlast hebben van verkeer. Wij hebben als bewoners 

op 28 maart 2015 de straat afgesloten om aandacht te vragen voor onze situatie. Burgemeester, 

wethouder Sigge van der Veek en de gemeente Schagen waren met ons lot begaan. Na een gesprek 

in het gemeentehuis op 15 april 2015 voelden wij ons gehoord en begrepen. Er werd een eerste 

oplossing geboden in de vorm van het weren van al het vrachtverkeer. Dit blijkt alleen niet te helpen, 

dagelijks worden wij nog geconfronteerd met vele vrachtverkeer van allerlei maten en soorten. Sigge 

van der Veek was druk met het Verkeersplan bezig en zou ons op de hoogte houden. Nu zijn we al 

weer 2 jaar verder en wij als bewoners zijn niet op de hoogte gehouden, maar wat nog veel 

vervelender is dat wij nog steeds geen oplossing hebben! 

  

Het verkeer in de straat is in de volgende categorieën: 

 

Vrachtverkeer;  

veroorzaakt een slechte doorstroming, opstoppingen en vooral veel schade aan onze privé 

eigendommen, te weten onze auto’s. Tevens zijn onze huizen ook niet gebouwd op de trilling schade 

die grote lange wagens, maar ook de kleinere zwaardere vrachtwagen en vuilniswagens veroorzaken. 

Deze rijden dagelijks velen malen door de straat, terwijl alleen bestemmingsverkeer is toegestaan. 

 

Personen auto’s;  

door het zeer intensief gebruik van onze straat en de geringe breedte veroorzaken personen auto’s 

en bestelbusjes opstoppingen en schade aan bijvoorbeeld spiegels. De zondag openstelling van o.a. 

supermarkten werkt zeer nadelig voor ons. Vroeger was er vrijwel geen verkeer op zondag, maar nu 

is onze zondagsrust definitief verdwenen! 

 

Fietsers;  

veel inwoners, forenzen en scholieren maken gebruik van onze straat, door de verkeersdruk maken 

wij ons bezorgd om de veiligheid van met name de laatste groep! Deze groep is ondergeschikt in het 

verkeer en zeer kwetsbaar. Kinderen die naar de basisschool fietsen of jongeren naar o.a. het Regius 

College worden door het verkeer soms rakelings gepasseerd of afgesneden. De fietsers worden vaak 

de stoep opgejaagd of nemen uit eigenveiligheid al de stoep.  De tunnel en spoorweg overgang 

worden door fietser zeer intensief gebruikt en maken gebruik van onze straat. Door het vele verkeer 

is de kruising Sweelinckstraat, Langestraat, Thorbeckestraat en de Thorbeckestraat, Molenstraat, 

Stationsweg zijn erg onoverzichtelijk, veel te druk en soms ook gevaarlijk. 

 

Onlangs hebben wij na veel pogingen zelfs al voor de verhuizing kantoor Tuitjenhorn met Dhr. Frank 

Watertor gebeld. De gemeente is slecht bereikbaar, belt niet terug. Na veel contact met de receptie 

en mailen hebben we eindelijk een afspraak. Op  18 juni 2017 hebben wij een gesprek gehad met 

Dhr. Anton Munniks om te praten over onze problemen en te kijken naar een oplossing. In dat 

gesprek hebben wij het gehad over extra verkeerspalen, grotere borden, eenrichtingsverkeer, 

definitief afsluiten voor verkeer. Het enige wat er is toegezegd; twee verkeerspaaltjes. Deze worden 

ook nog op de verkeerde plek geplaatst waardoor het vrachtverkeer nog steeds makkelijk door onze 

straat kan en tevens de bocht Thorbeckestraat/Langestraat geen belemmering zal zijn. De 



ondernemers worden keer op keer ontzien en blijken meer invloed te hebben dan wij als bewoners.  

De binnenstad is op velen manieren te bereiken ook door de recent geopende C. Blauwboerlaan. 

De middenstand heeft geen nadelige gevolgen van een wijziging in eenrichtingsverkeer of afsluiten 

Thorbeckestraat eerder zelf voordelen. Het geeft juist duidelijkheid, minder irritatie, minder 

gevaarlijke situaties en komt ten goede van de verkeersdoorstroming. Wij zijn teleurgesteld in de 

gemeente die ons in de steek laat in deze situatie. Afgelopen jaren zijn wij al enorm achteruit gegaan 

in onze zondagsrust, door de openstelling van de supermarkten is het nu 7 dagen per week een 

komen en gaan van verkeer. Wij willen een oplossing voor ons probleem! 

 

Wij als bewoners willen in het Ambitieplan het volgende voorstellen/eisen;  

- Geen schade aan onze auto’s 

- Veiligheid voor fietsverkeer 

- Definitief een verbod op al het vrachtverkeer en alleen toegang voor personen auto’s. 

- Eenrichtingsverkeer, dit zorgt voor minder onnodige verkeersbewegingen en de doorstroming zal  

verbeteren, ook positief voor de middenstand. 

 

 Wij hopen dat u als partij ons hier in wilt steunen en mogelijk ook adviseren in de mogelijke 

oplossing. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Thijs Ris en Arnold Philipsen namens de bewoners Thorbeckestraat, Langestraat en ook de 

omliggende straten in onze woonwijk. 


